国际学生城际旅行申请表
Application form for International Student Intercity Travel
	姓名/Full Name
	

	性别/Gender
	
	护照号码/Passport number
	

	计划目的地/ Planned destination：


	联系电话/Phone number
	

	原因/Reasons
	

	计划离校时间/Planned time for leaving Wuhan
	

	计划返校时间/Planned time for returning to school
	

	申请人签名/Signature of  applicant
	日期/Date：    年    月    日

	国际教育学院意见Approval comments of IES
	日期/Date:

	备注：




Letter of commitment for International Student Intercity Travel

护照姓名/Passport name:                                          
护照号码/Passport number:                                        
学号/Student number:                                              
因我个人的原因，我申请离开武汉一段时间，在中国境内进行城际流动。我已知悉，在当前的疫情形势下，进行城际旅行是一件有风险的活动。对此，我愿意承担因此带来的各种后果。并做出以下承诺：

Due to personal reasons, I applied to leave Wuhan for a period of time to travel between cities in China. I know that in the current pandemic, intercity travel is a dangerous activity. In this regard, I am willing to bear all the consequences. And I will make the following commitments：
1、我已告知我的导师相关情况，并取得了导师的同意。

I have informed my supervisor about my upcoming intercity trip and obtained his agreement.

2、如在旅行途中因疫情原因而被隔离、滞留在其他城市或者返校后需要隔离，我将自行承担相关的费用。

2. If I am quarantined during the trip due to the pandemic, stay in another city or need to be quarantined after returning to school, I will bear the relevant expenses by myself.

3、返校时，我将严格按照学校返校的有关规定，填写《境内学生返校申请》，待办公室批准后再行返校。

When returning to school, I will fill in “Application form for international students in China to return to school”, in strict accordance with the relevant provisions of the school, and return to school after the approval of the office.
签名/SIGN: 

日期/DATE:       年    月    日

